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JAARVERSLAG FIEN 2022 
2022 was voor FIEN een jaar van voor- en tegenspoed.  
We hielden op 5 maart onze uitgestelde voorjaarsbijeenkomst, de eerste sinds 
begin 2020. We werden gastvrij onthaald in het Stoommachinemuseum in 
Oisterwijk, Uit de opkomst en de sfeer van die bijeenkomst bleek hoezeer men 
verheugd was elkaar weer te kunnen ontmoeten en ervaringen uit te wisselen. 
Datzelfde bleek tijdens de goed bezochte voorjaarsvergadering in Deventer, op 
30 april, en op de feestelijke presentatie van een boek over het spoorstation in 
Deventer, georganiseerd door SIED en FIEN. FIEN blijkt in ieder geval nog 
steeds een nuttig platform voor de AO's te zijn. 
 
Ook werd in Oisterwijk de Industrieel Erfgoedprijs uitgereikt aan Jongerius, een 
plaquette met het gerenoveerde kantoor, en de oorkonden voor de twee 
eervolle vermeldingen, de Mouttoren in Weert en het Zeemagazijn in 
Enkhuizen. Het aantal inzendingen en de reacties op het initiatief gaven aan dat 
FIEN hiermee een goede weg is ingeslagen. 
 
De bestuurssamenstelling bleef een groot probleem. Evert Verhoeven, die 
aanvankelijk de vacature van secretaris wilde vervullen, zag er vanwege een 
nieuwe werkkring toch van af, vanwege mogelijke belangenconflicten. Chatalyn 
Loeve vervulde daarom noodgedwongen ook de functie van waarnemend 
secretaris. Op de voorjaarsvergadering meldde echter Jan Arends zich aan als 
kandidaat bestuurslid. Ondertussen deed zich echter een nieuw probleem voor. 
Chatalyn Loeve werd in dat voorjaar slachtoffer van cybercriminaliteit, 
waardoor een groot gedeelte van het FIEN-vermogen verloren ging. Voor 
nadere informatie verwijzen wij naar het proces-verbaal, dat door de 
Nijmeegse politie is opgemaakt. Het bestuur was van mening dat Chatalyn 
Loeve een verwijtbare fout had gemaakt en dus niet kon aanblijven als 
penningmeester. Najaar 2022 werd een bestuursvergadering belegd met 
inbreng van  3 oudgedienden (Peter Nijhof  Gijs van Elk en Marcel Overbeek) 
om ons te beraden over de toekomst van FIEN, mede gezien de minimale 
bezetting van het bestuur. Na benoeming van Jan Arends op de jaarvergadering 
zal deze penningmeester gaan functioneren en Chatalyn Loeve als secretaris. 
Geconstateerd werd dat duidelijk was dat de platformfunctie van FIEN voor de 
AO's in stand moest blijven, en dat de externe functies van FIEN minder 
aandacht zouden kunnen krijgen. Zo zou FIEN niet op eigen gelegenheid 
moeten doorgaan met de erfgoedprijs.  
 



  
  2/2 
 

 

Toch werden ook de externe functies van FIEN in de herfst weer bevraagd. De 
voorzitter, Erik Nijhof, werd uitgenodigd om een lezing te houden over de 
herbestemming van industrieel erfgoed op een bijeenkomst, belegd door 
SPRYG in samenwerking met BOEi. En daar bleek dat Vrienden van BOEi een 
fonds had opgericht voor bijzondere initiatieven op het gebied van cultureel 
erfgoed, en daarbij kwam ook de mogelijkheid ter sprake dat FIEN hier een 
subsidie kon aanvragen voor een tweede ronde van de erfgoedprijs. Het 
bestuur heeft gemeend dat we een dergelijke kans niet moesten missen, en 
heeft in januari 2023 hiervoor een aanvraag ingediend. 
Ook kregen we van Johan van Kempen van Beeldland de vraag of FIEN weer 
wilde meewerken aan een nieuwe aflevering van de serie Gebruikte Stenen, dit 
keer over het industrieel erfgoed in Noord Holland. Ook hierop hebben we 
positief geantwoord: het vergroot ons draagvlak, kost weinig tijd en levert ons 
inkomsten op (tot nu toe steeds 500 euro) 
 
 
AANTAL AANGESLOTEN ORGANISATIES 

Omschrijving 2022 2021 

Aantal aangesloten organisaties per 31-12 50 53 
Nieuw 1  

 
EXTERNE COMMUNICATIE 

Aantal meldingen facebook 770 620 
Aantal bezoeken website/raadpleging 12459 ? 

 


